



Erasmus+ Studierendenmobilität (SMS)
AUFENTHALTSBESTÄTIGUNG /
CONFIRMATION OF ENROLMENT
Academic Year 2025/2026

1. Upon arrival

Name of Erasmus+ student

Jakob Staudt

Host institution

IST Lisboa

Date of arrival at host institution
(dd/mm/yy)

10/02/2026

Prospective end of stay at host institution
(dd/mm/yy)

1/07/2026

Signature and stamp of Erasmus+ Coordinator at
host institution

Cristina Sousa

Date of signature 10/02/2026

2. Updated Information – End of stay has to be (re)confirmed at the end of exchange period at host institution.
Usually this is at the end of exams. A private stay must not be included in the final confirmation.

Final end of stay at host institution (dd/mm/yy)

Signature and stamp of Erasmus+ Coordinator at
host institution

Date of signature

Bitte laden Sie diese Bestätigung mit Ihrem Ankunftsdatum an der Gasthochschule, dem voraussichtlichen Enddatum Ihres Aufenthalts an der Gasthochschule und von Ihrer Gasthochschule unterschrieben **sofort nach Ankunft** auf Ihrem 'Mobility-Online'-Profil hoch.

Ihre zweite Aufenthaltsbestätigung mit Ihrem finalen Enddatum (i.d.R. Ende der Prüfungszeit; ein privater Aufenthalt darf unter keinen Umständen Teil der Aufenthaltsbestätigung sein) laden Sie bitte spätestens 6 Wochen nach dem Auslandsaufenthalt auf Ihrem Mobility Online Profil hoch. Bitte beachten Sie, dass die zweite Aufenthaltsbestätigung **max. 5 Tage vor Ende des Aufenthalts** (Final end of stay) von Ihrer Gasthochschule unterschrieben (Date of signature) werden darf, andernfalls müssen wir das Unterschriftsdatum als Enddatum zur Berechnung Ihrer Erasmus+ Förderung verwenden.

Please upload this form to your 'Mobility-Online profile **immediately upon arrival** at your host institution with your date of arrival at host institution, prospective end of stay at host institution and signature by host institution.

A second confirmation with your final end of stay (usually last day of exams; a private stay must not be included in the final confirmation) must be uploaded after the end of your exchange period.

To Partner:

Please do not sign and stamp the final confirmation more than 5 days in advance of our student's end of stay.